way you like. Build your career in NBA games, hit the courts in The Playground. ioin the Pro-Am circuit, or explore the shops and venues in an all-new open neighborhood setting. Featuring new MvPLAYER upgrade and endorsement systems. our biggest cast of characters to date including NBA players, and so much more.

MYTEAM Collect and compete with player cards featuring NBA legends from yesterday and today. Construct a salary-capped learn for the all-new Super Max season mode, or draft cards for a 5v5 tournament in the new Pack & Playoffs mode

ELITE GAMEPLAY The new motion system brings player control to a new level of realism. Now, dribbling and nill the ball movement are no longer driven by animations. This groundbreaking technology dynamically creates animations to deliver the hest namenlay experience possible. You are now in complete control

SPECIAL GUEST COMMENTARY The biggest roster of broadcasting talent in sports videogame history gets even bigger. Legends Kobe Bryant and Kevin Garnett join the booth on a

LEGENDARY TEAMS The greatest players in NBA history from all 30 teams, together on all-time franchise rosters for the very first time. Commete in Play Now to decide once and for all which franchise's all-time greats reign sunreme.

Xbox One X Enhanced

Xbox One X 優化

HDR High Dynamic Range 高動態範圍

Xbox Single Player Xbox 單人遊戲

Xbox Multiplayer Xbox 多人遊戲

Xbox Co-op Multiplayer Xbox 多人合作遊戲

Xbox Live Multiplayer Xbox Live 多人遊戲

4K Ultra HD Ultra HD

在近郊自由行走

語頁遊戲生建模先切割時代已經來腦,忽現在可以依旧口書好的力 式進行遊戲。在MBA賽車中規劃您的注葉。在Ime Pagground 模式中 上場比賽、加入半臘業聯盟,或是在全新的開放式近邻環境中探索 商店與場地。全新的 MyPAYKB升級與代言系統,加上NBA 球星雲集 的史上最大角色陣容,還有許多新內容。

MyTEAM 蚁集球員卡,並在比賽中運用。球員卡包括歷史上及當代的NBA 傳奇人物。 在薪資上限內建立隊任參加全新的 Super Max 李賽模式,或是在新的 Pack & Playelfs 模式中,選出一支隊伍來進行 5 對 5 的線標賽。

頂尖的操控威全新的動態系統,讓玩家的操控邁入富實的新紀元。現在不論是 運球或是未持球時的動作,都不再是以固定的動畫呈現。這種動新科技能即時創造 出新的動畫,帶給玩家最佳的遊戲體驗。現在,一切都在您的掌控之中。

特別來賓講評 體育遊戲史上最大播報員陣容,這次更加龐大。Kobe Brvant 和 Kevin Garnett 等傳奇人物將輪番進入轉播廂,在轉播中發揮自己

傳奇隊伍 史無前例地將 NBA 全 30 隊的史上最偉大球員悉數收錄於各隊 的歷年球員名冊中。在 Play Now 模式中對決,看看究竟哪個隊伍的史上最

STRTS.















For use only with Xbox One* systems. Game disc and up to 60 GB storage required (subject to change). Additional storage, hardware, broadband (ISP fees apply), Microsoft* Account, and Xbox Live* may be required for setup, some updates and features, including retention of some gameplay settings and information (box com/Movo.) Features, online services, and system requirements vary by come gameplay settings and information (box com/Movo.) Features, online services, and system requirements vary by control and are subject to change or retirement over time. You must accept the Microsoft Services Agreement at microsoft.com/mas. Game contains in -supp purchases. 4K Últra HD not available on Xbox One or Xbox One S consoles. Enhanced features for Xbox One X subject to release of a content update. Games information at xbox.com/xonexenhanced.

NBA.com

僅能使用於 Xbox One® 系統。需要遊戲光碟以及至少 60 GB 的儲存空間 (可能變更)。安裝、部分更新項目及功能、包括保留某 些遊戲玩法設定及資訊等·需要額外儲存空間、硬體、寬頻 (可能必須支付網際網路費用)、Microsoft®帳戶以及 Xbox Live®。請 參閱 (xbox.com/xboxone/gettingstarted 和 xbox.com/live)。功能、線上服務和系統需求會依國家/地區而有所不同,並且可能會隨著時 間而變更或淘汰。您必須接受位於 microsoft.com/msa 的 Microsoft 服務合約。 遊戲包含在應用程式內購買 Xbox One 或 Xbox One S 主機未提供 4K Ultra HD。

Xbox One X 的優化功能視乎內容更新的推出。如需遊戲資訊·請造訪 xbox.com/xonexenhanced。

© 2005-2017 Take-Two Interactive Software and its subsidiaries. All rights reserved. 2K, the 2K logo, and Take-Two Interactive Software are all trademarks

Xbox Live Co-op Multiplayer [2-10] Xbox Live 多人合作遊戲 [2-10] and/or registered trademarks of Take-Two Interactive Software, Inc. The NBA and NBA member team identifications are the intellectual property of NBA Properties, Inc. and the respective NBA member teams. © 2017 NBA Properties, Inc. All rights reserved. All other trademarks are property of their respective owners. Patents and Patent Pending: www.take2games.com/Legal. *According to 2008-2017 Gamerankings.com and NPD data. 5359559/IN © 2017 Microsoft.

2K, 10 Hamilton Landing, Novato, CA 94949

↑ WARNING

Read enclosed information about photosensitive seizures and other mportant safety and health information.

[2-4]

[2-4]

[2-4] [2-4]

[2-10] [2-10]

> 請閱讀附隨有關光刺激誘發癲癇症之資訊,以及其 他重要的安全及健康資訊。注意遊戲時間,避免遊 戯沉迷・遊戯部分内容或服務需另行支付費用・

English, Traditional/Simplified Chinese Texts (English Voices) 英語、傳統/簡化中文合版 (英文語音)









